
Bestyrelsesmøde FKO Torsdag d. 23.03.23 kl. 16.30 

Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Hansen JH, Jørgen Knudsen JK, Henriette Echwald HE, Daniel Allerup DA, Rune Andersen 
RA, Henrik Beckwith HB, Ursula Søborg US, Peder Jørgensen PJ. 
Fraværende: Michael Aaquist MA. 

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 13.02.23 og dagens dagsorden er godkendt.  

2. Økonomi/regnskab 
2022 inkl. 
budgetproces 2023 

 
 
 

Regnskabet er næsten færdigt. Der er sendt ud ift. debitorer som der skal meldes tilbage til Mette 
omkring dette senest mandag. 
Vi har fået afslag på tilskud til forsikringen og kunstgræsbanens leje fra kommunen. Dette var 
forventeligt og der er styr på dette.  
Der er pres på bogføringen, hvorfor vores nye regnskabsmedarbejder skal overtage det lidt 
hurtige. Regnskabet forventes færdigt i starten af næste uge. 
Mette er forsat den primære kontaktperson ift. regnskabet. 
Der skal ryddes op i kigge adgangene til økonomisystemet og fremover bør der laves adgang for 1-
2 i de enkelte afdelinger. 
Opdateringer til budgettet kommer efter regnskabet er lavet færdigt og HE følger op på de 
ændringer som skal foretages. 

3. Projekter: VKI: Holdt møde 21.03.23. Der er god stemning og positiv fremdrift. Kommunen har mange 
punkter de skal afklares før en evt. overtagelse af driften bliver en realitet. Det forventes at være 
færdigt den 01.01.24. 
Der er ikke nogen særlig økonomi i VKI. 
 
”Vig byskov”: Der er nedsat en bestyrelse og afholdt stiftende generalforsamling. Der er allerede 
midler til projektet fordi der er en fundraiser som har indhentet tilskud. Der skal ansættes en 
projektleder til at hjælpe med indsamlingen af midler.  
Der skal ligeledes laves udvalg til at drifte det fremover. 
 



Klubhus FKO: Der er lavet en projektbeskrivelse ift. økonomi. Der er nogle udgifter som endnu 
ikke er afklaret særligt ift. tilslutning af afløb osv. Dette skal afklares hurtigst muligt. 
Budget for projektet vil blive præsenteret på generalforsamlingen til godkendelse. 
 

4. Status E-sport: Afdelingen er lukket. Vi kan ikke komme af med huslejen og forventer en yderligere udgift 
for 80.000 kr. inden vi er ude af det. 
 
Teltudlejning: Teltet er sendt til reparation. Vi tager for lidt for teltet når vi sammenligner med 
andre virksomheder. Det kræver dog, at vi forsat har et hold til at køre rundt og sætte det op. 
 
Reklamekørsel: Fodbolden er på vej ud med deres. Alt er kommet i løsvægt og intet var delt op. 
Det krævede ekstra ressource til at skille de forskellige reklamer ad. 

5. Vig festival 2022-2023, 
Lars Lilholt og 3-dages 
marked 

Vig festival: Billetsalget går godt. 2023 er ikke solgt lige så hurtigt som 2022, men der vil blive 
udsolgt. Hvad indtjeningen under festivalen bliver er det store spørgsmål. Der vil blive lavet 
brugerundersøgelser i for at teste tilfredsheden blandt vores gæster og de frivillige. Teamchefer 
og koordinatorer får kurser for at kunne klare deres hverv, så godt som muligt. 
Den plads vi skal bruge skal sikres fremadrettet, hvilket der arbejdes på. 
Der mangler faciliteter til blandt andet møder og kontor, hvorfor det undersøges om vi kan 
opkøbe bygninger til dette. 
 
Lars Lilholt: Kontrakten er lavet. Der bliver lavet et dobbelt arrangement. Først Queen of Denmark 
og dernæst Lars Lilholt. I år får vi en mobilscene og arrangementet bliver flyttet til Vig Festivalens 
børneområde. 
Der mangler et hold bestående af 6 mand til opsætning af den mobile scene. 
Der mangler blot layoutet på billetten, så kan de sættes til salg. 
 
3-dages marked: Der er møde i dag kl. 19. Michael har lovet at bemande samtlige boder. Der 
mangler mandskab til sildebordet. Opdatering følger efter mødet. 
Fordelingsnøglen ift. økonomien skal der styr på. 

6. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

PJ - Fodbold: Vi har nedlagt et pigehold fordi der kun var 3 tilbage. Vi har så fået et nyt pigehold, 
men træneren er efterfølgende sprunget fra. 2 andre trænere overtager holdet sammen med 
forældrehjælp. 



Der er godt gang i de små. U6 til U10 skal til at køre med reklamer for første gang – alle skal køre 
med dem. 
Førsteholdet er rykket op over nedrykningsstreget. 
Fodboldudvalget arbejder med strategi for fodboldafdelingen. Udvalget har besluttet at indkalde 
klubudviklingskonsulent Julie Jensen fra SBU til næste møde for at høre hvad der kan tilbydes af 
hjælp. Tubi kontakter Julie. 
U19 trænere rykker med op til seniorer og U17 træneren rykker op til U19. 
Seniortræningen fungerer ok, men dog er der altid lidt der mangler til træning. 
Teambuildingdag på den rytmiske højskole er aflyst pga. for lidt tilmeldinger. Det vil blive afholdt 
på et andet tidspunkt. 
Pølsevognen/containeren er kommet godt i gang og vil fremover blive bemandet frivilligt. Alle 
indtægter og udgifter går gennem FKO. 
TFCs bestyrelse har besluttet at den gamle pølsevogn skal afmeldes. 
Peder har opgaven med at fjerne den fra pladsen og afmelde den. 
Fordelen ved den nye container er at den kan flyttes og måske bruges under Lilholt og Vig 
Festivalen. 
Der er god opbakning til at bemande pølsevognen. Dette skal der laves en plan for.  
Vi har fået et køleskab fra Vig Motion. 
Vare der var indkøbt er afregnet. 
Weekendens arrangement gav et fornuftigt overskud. Kaffen er altid gratis. 
Mulighed for at lave Pommes Frites i fremtiden arbejdes der på. 
Forældrene skal inddrages. 
Vi er ikke i mål med vores kontingenter, men alle seniorer har betalt. Ungdommen bliver der fat i, 
så de sidste kan komme i mål. 
Banemøde er afholdt. Entreprenøren kommer først i gang den 01.04.23. 
Der bliver holdt møder med kommunen for at få omfordelt de ressourcer, der er til rådighed for at 
holde banerne. Der arbejdes meget på at forbedre banerne, i det de trænger til. 
Granulatet er i et lukket kredsløb og derfor skal der ikke laves om på det. 
Opfølgning på tidligere udmelding omkring overskridelse af budget pga. tøjvask – dette er løst ved 
at frivillige vasker tøjet. 
Serviceudgifterne skal gennemgås, hvor blandt andet tøjvask er sat på listen. 
 



HB – Vig motion: Der har været en lille medlems tilbagegang siden sidst, hvor vi var på den rigtige 
side af 600 medlemmer - Status ultimo uge 12 er 590 hvilket ligger nogenlunde indenfor skiven. 
Målet er at ligge stabilt på minimum 600 inden sommerperioden for alvor sætter ind.  
 
I fredags 17. marts 2023 blev vores 3 nye kondicykler og trappemaskinen leveret og gjort klar til 
“Åbent Hus” om lørdagen. Fremmødet om lørdagen var lidt under forventningerne men stadigvæk 
positivt. Der var en god og positiv stemning blandt alle de fremmødte. 
Idet det nye udstyr er koblet på netværket, kan vi følge brugen af det; til dato har trappemaskinen 
været i brug 13 timer og de tre cykler mere end 30 timer - Så det tegner godt for fremtiden. 
Der har været dialog med Odsherred Kommune, Birthe Skytte, med henblik på at aktiverer flere af 
kommunens medarbejdere til at komme forbi og tegne medlemsskab - Birthe har lovet at gøre 
opmærksom på vores “kommune” tilbud. 
 
Der har været afholdt møde med Ole Rasmussen, Vig Festival, omkring hvilken opgave(r) VM 
kunne påtage sig ifb. med VF 2023. Samtidigt blev det aftalt, at Ole skulle gøre opmærksom på det 
specielle tilbud for VF Hjælperne i VM. Pt. i øvrigt blot 3 medlemmer med et Vig Festival Hjælper 
medlemsskab. 
 
Torsdag 23. marts blev donation på DKK 15.700.- overdraget til Diabetesforeningen ved en lille 
sammenkomst i VM, hvor instruktør Jan sammen med Jessie og Henrik hilste på de fem glade 
repræsentanter fra Diabetesforeningen som modtog donationen. Der arbejdes allerede nu på at 
køre en BikeEvent til efteråret hvor der samles ind til et lokalt formål. 
1. juli 2023 bliver vores BodyBike i øvrigt udlånt til et tilsvarende arrangement på Holbæk Havn. 
 
Der er blevet produceret en ny VM Flyer som uddeles i ca. 5.500 eksemplarer if. med fodbold 
afdelingens kommende uddeling af reklamer. Den er forsynet med en engangs billet til en times 
gratis træning - Selvom tidspunktet ikke er optimalt for uddeling (bedst om efteråret) bliver det 
spænden at se hvor mange der kommer forbi med en billet. 
 
 
DA - Boksning: Alle hold kører godt, dog har jeg sat fokus på ungeholdet som har tilbagegang i 
antal medlemmer. Der skal nytænkes på holdet for, hvordan vi beholder de unge. Måske skal 



træningen laves om og vi skal have fokus på de unge som gerne vil træne, men ikke bokse. Dette 
arbejde er jeg i gang med. 
Vi får set på muligheden for efterisolering og vil herefter præsentere et regnskab for bestyrelsen 
ift. at søge om midler til dette og varmepumpe. Vi har selv sat lidt af til det, men forventer ikke 
det er nok.  
Der er investeret i rengøringsartikler, vogn osv. for at få løftet rengøringen, som har haltet på det 
sidste. Der er skiftet ud i dem der gør rent, hvilket har gjort det lidt dyrere, men samtidig meget 
bedre. Vi har nogle forpligtelser som gør at særligt rengøring og varme skal være i orden. 
Kontingentstigninger efter sommer vil være en nødvendighed også vil alle honorarer blive stoppet 
efter sommer undtaget rengøring som er for sig selv. Vi skal i fremtiden gå udelukkende efter 
frivillighed ift. trænerne. Man skal træne et hold af lyst og ikke pga. økonomi. I fremtiden har vi 
heller ikke råd til det. 
Der vil i stedet blive prioriteret socialarrangementer, diplomkampe til de unge og selv med tiden 
afholde diplomkampe som er en del af vores vision. 
Vores bokseafdeling kan køre af sig selv i fremtiden ift. driftsudgifter og vi vil således ikke være 
afhængige af andre indtægter end dem vi får fra medlemmerne. Dertil skal det siges at aftalen 
med ældresagen har stor betydning, da de leverer over 100 medlemmer til afdelingen. 
 
RA - Håndbold: Der er ikke helt styr på dommerbetaling grundet en fejl i systemet. Måske vil der 
blive gjort brug af dommere fra andet sted. 
Kontingentet er stort set inddrevet. 
Beach håndbold bliver ikke afholdt i år. 
Der er planlagt førstehjælpskursus. 
Omklædningsrummene er lukket op igen og vandet er dejligt varmt. Lyset i hallen skal gennemgås. 
Klublokalet er ved at blive istandsat. 
Ny ansøgning til folkeoplysningsudvalget til inventar i stedet for til renovering som tidligere er 
blevet afvist. 
Sæsonen stopper i løbet af de næste 2 uger. 
 
JK - Floorball: Træningen kører stille og roligt, forsat med pænt fremmøde. Der har været et par 
ekstra weekend træninger. 



For 2. gang er der afholdt åben træning for børn i området. Denne gang deltog 10 børn. Det er 
lotte Høyrup der er foregangskvinde på projektet. 
Den 31. marts har Odsherred Forsyning et medarbejderarrangement hvor de skal spille og hygge 
sig pt. 20 tilmeldte. Det er Lea Ovesen fra floorballholdet der står for det. 
Påskefest den 15. april med racerbilkørsel og efterfølgende påskefrokost. Her er det Tina Jensen 
og Henning der går forrest. 
 
 
HE - Kajak: Ansøger om hjælp til afholdelse af førstehjælpskursus for 6000 kr. Dette godkendes af 
bestyrelse. Der har været møde onsdag omkring overdragelse af driften af afdelingen til Mette 
som indtræder som formand. Søg evt. trygfonden. 
 

7. Åbent punkt for 
tilføjelser 

Folkeoplysningsudvalg: Udgår 
 
Dato for generalforsamling: Udgår 
 

8. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

Onsdag 03.05.23 16:30 

9. Eventuelt Ingen indlæg 
 


